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Protokół z posiedzenia on-line Rady Dydaktycznej  
Wydziału Nauk Ekonomicznych Uniwersytetu Warszawskiego  

 
z dn. 13 kwietnia 2022 r. 

 
Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 13 kwietnia 2022 r. zaplanowane 

zostało w  formie spotkania on-line na godz. 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym 

dniu oraz godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. 

studenckich dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłana została ramowa 

agenda spotkania oraz protokół z poprzedniego posiedzenia.  
 Z posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 13 kwietnia 2022 r. zostało 

sporządzone nagranie dla celów przygotowania protokołu. 

Zgody na nagranie udzielili wszyscy uczestnicy posiedzenia. 

Na posiedzeniu nieobecni byli: 

- dr Tomasz Gajderowicz 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. UW 

- dr Paweł Sakowski 

- dr hab. Sebastian Skuza, prof. UW 

__________________________________________________________________________ 
 
Agenda posiedzenia:  
 
1.    Przyjęcie porządku obrad. 

2.    Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3.    Wprowadzenie trybu specjalnego przyjęć na studia osób objętych ochroną 

czasową na mocy tzw. spec ustawy. 

4.    Wniosek o nostryfikację dyplomu – Pan Sergij Bondarenko. 
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5. Podsumowanie procesu modyfikacji wybranych programów studiów 

prowadzonych na WNE w zakresie zmian zgłoszonych do BOK w grudniu 2021 

roku. 

6.   Wniosek o nawiązanie współpracy Wydziału Nauk Ekonomicznych z 

Państwową Komisją Egzaminacyjną do Spraw Doradztwa Podatkowego. 

7.    Ramy dla dalszych prac nad modyfikacją programów studiów. 

8.    Sprawy różne. 

 
___________________________________________________________________________ 

 
Ad 1. 
 
Głos w sprawie przyjęcia porządku obrad oddało 11 osób. Wszystkie głosy były 

głosami za przyjęciem porządku obrad. Porządek obrad przyjęto. 

 
Ad 2. 
 
Do protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Dydaktycznej nie zgłoszono 

korekt. Głos w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniego spotkania oddało 11 osób. 

Wszystkie głosy były głosami za przyjęciem protokołu. Protokół został przyjęty. 

 
Ad 3. 
 

 Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do kwestii    

wprowadzenia specjalnego trybu przyjęć na studia osób objętych ochroną czasową na 

mocy tzw. spec ustawy. Prowadzone są obecnie prace nad uruchomieniem trybu 

wolnego słuchacza dla studentów z Ukrainy, którzy chcą uczestniczyć w zajęciach na 

WNE. Dla tych studentów zostanie wyznaczony tutor, którego zadaniem będzie 

ustalenie programu zajęć. Ze względu na zaawansowanie semestru letniego, wolni 

słuchacze raczej nie będą mogli otrzymać punktów ECTS, ale ich osiągnięcia będą 

zapisywane w specjalnie do tego celu przygotowanych kartach wolnego słuchacza. 

Równolegle toczą się prace dotyczące przyjęcia nowych studentów z Ukrainy w trybie 

specjalnej rekrutacji, jak również w trybie kontynuacji studiów rozpoczętych w Ukrainie. 

Planowane jest zorganizowanie dla nich egzaminów wstępnych.  
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Głos w dyskusji zabrali: 

- dr hab. Anna Białek-Jaworska 

- dr Marcin Chlebus 

 
Ad 4. 
 
Kolejny punkt obrad dotyczył wniosku o nostryfikację dyplomu p. Sergija 

Bondarenko. Prodziekan dr Gadowska-dos Santos zaproponowała powołanie komisji, 

która przyjrzy się dyplomowi celem stwierdzenia jego zgodności z programem 

realizowanym na WNE. Dr hab. Anna Białek-Jaworska oraz prof. dr hab. Janusz Kudła 

zgodzili się uczestniczyć w procesie nostryfikacji ww. dyplomu.  

 

Ad 5. 
 

Kolejny punkt dotyczył podsumowania procesu modyfikacji wybranych 

programów studiów prowadzonych na WNE w zakresie zmian zgłoszonych w grudniu 

2021 roku. Stosowna uchwała zatwierdzająca wszystkie zgłoszone zmiany 

programowe została już podjęta przez Senat UW. Prodziekan dr Gadowska-dos 

Santos przypomniała, że to nie koniec prac nad zmianami programowymi. W dalszej 

kolejności planowane jest przyjrzenie się rdzeniowi programów. 

 

Głos w dyskusji zabrał dr Marcin Chlebus. 

 

Ad 6. 
 
W punkcie szóstym Prodziekan dr Gadowska-dos Santos, kontynuując 

poprzedni temat, przypomniała o zmianach, które zostaną wprowadzone w programie 

specjalności Finanse Publiczne i Podatki na kierunku Ekonomia. Zmiany te 

podyktowane były chęcią zbudowania programu, który pozwoli na nawiązanie przez 

WNE współpracy z Państwową Komisją Egzaminacyjną do Spraw Doradztwa 

Podatkowego. Prodziekan dr Gadowska-dos Santos oddała głos dr hab. Agnieszce 

Kopańskiej, która podsumowała dotychczasowe kroki i zapowiedziała dalsze prace 

nad dążeniem do uzyskania akredytacji. 
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Ad 7. 
 

W punkcie siódmym Prodziekan dr Gadowska-dos Santos poruszyła kwestię 

dalszych zmian w programach studiów. Programy studiów na WNE przewidują 

stosunkowo dużo godzin i wiele z nich poświęcone jest na zajęcia z rdzenia, co 

pozostawia niewiele godzin na zajęcia o charakterze specjalistycznym. W związku z 

tym Prodziekan dr Gadowska-dos Santos poprosiła członków Rady Dydaktycznej o  

przyjrzenie się analogicznym programom studiów na innych uczelniach i 

przedstawienie swoich wniosków na następnym posiedzeniu.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

- dr Aneta Dzik-Walczak 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr hab. Agnieszka Kopańska, prof. UW 

- dr hab. Leszek Wincenciak 

- dr Maria Ogonek 

- dr hab. Anna Białek-Jaworska 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 

- dr Marcin Chlebus 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

 

Ad 8. 
 

Wśród spraw różnych poruszono następujące kwestie: 

- uznawanie przedmiotów, zamiana przedmiotów objętych programem studiów 

- proofreading prac dyplomowych 

 

Głos w dyskusji zabrały: 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

 

Na tym posiedzenie RD zostało zakończone. 

 

/ Protokół sporządziła Paulina Bujalska / 


